

2 credits

15.0 h

Q2

Language :	French
Place of the course	
Aims	<p>1 Introduction to the economic and social role of business and the main management principles, with an application to financial management, and the organization and planning of production processes and projects.</p> <p>-----</p> <p><i>The contribution of this Teaching Unit to the development and command of the skills and learning outcomes of the programme(s) can be accessed at the end of this sheet, in the section entitled "Programmes/courses offering this Teaching Unit".</i></p>
Evaluation methods	The final grade is based on the written analysis of a case study, where students (in groups of 3 to 4) apply the main topics of the course.
Teaching methods	Clas room discussion with case studies.
Content	Made available during the course.
Bibliography	Le cours se déroule en quatre demi-journées; trois thèmes principaux sont développés : 1. La fonction d'entreprise: rôle économique et social de l'entreprise; l'entreprise et ses partenaires; l'entreprise à travers ses états financiers; la structure financière et les risques de l'entreprise; étude de cas. 2. La gestion financière de l'entreprise: les modes de financement de l'entreprise; la décision d'investir; étude de cas. 3. Organisation, production et logistique de l'entreprise: organisation et planification de l'entreprise; méthodes d'organisation de la production; la gestion de projets; la gestion des flux, la production "en flux tendus", l'organisation flexible; la relation entre la fonction R & D et la production; étude de cas.
Faculty or entity in charge	BIOL

<b>Programmes containing this learning unit (UE)</b>				
Program title	Acronym	Credits	Prerequisite	Aims
Master [120] in Biology of Organisms and Ecology	BOE2M	2		